
 

AGENDEREN BESPREEKPUNT COMMISSIE 
   
 

Corsanummer : 
 
 

 

De commissie AB in vergadering bijeen d.d. 6 maart 2024 
 
 
 

Onderwerp:  

 
Informatievoorziening en verloop van proces omtrent verduurzaming zwembad de Windas 
 
 

Reden om onderwerp op agenda te plaatsen: 
 
In mei 2021 heeft de commissie ruimte een bespreekpunt met dezelfde titel als deze behandeld. Alle 
partijen en de wethouder hebben toen aangegeven dat: 

● moties niet tijdig en niet volledig zijn uitgevoerd; 
● toezeggingen niet zijn nagekomen; 
● er aan de informatievoorziening aan de raad op dit onderwerp niet voldaan is. 

 
Na dit bespreekpunt heeft de wethouder meerdere toezeggingen gedaan over het zwembad:  

● De wethouder levert een grove inschatting aan van berekeningen over het full electric gaan, voor de 

behandeling in de raad van 24 juni. (T2021-049); 

● De passage over Eneco-gelden wordt –geel gearceerd- aangepast in het raadsvoorstel van 24 juni. 

(T2021-050); 

● Het college informeert de raad jaarlijks over een update van de berekening (kosten-batenanalyse) 

over de mogelijkheden van het full electric gaan voor het zwembad. (T2021-051); 

 

T2021-049 is vervolgens niet op tijd nagekomen.  

T2021-050 is tijdig nagekomen. 

T2021-051 waarmee jaarlijks een update is toegezegd, is slechts deels nagekomen. 

 

Er is, behalve het beantwoorden van schriftelijke vragen van de GroenLinks fractie, geen informatie over de 

verduurzaming van het zwembad met de raad gedeeld sinds november 2022.  

 

Data waarop verschillende belangrijke stappen, zoals de aanbesteding en gunning van en zelfs het plaatsen 

van een deel van de installatie zijn ondertussen gepasseerd. Zonder dat deze stappen zijn gezet. De raad is 

hierover niet geïnformeerd. Er is ook geen nieuwe planning met de raad gedeeld. 

 

Bijlage: 

 Brief van het college inzake Verduurzamen zwembad De Windas, d.d. 9-2-2024, U24.00559 

 Feitenrelaas Verduurzamen zwembad De Windas 

 

Te bespreken in commissie: 
 

1. Ziet de raad een verbetering in de informatievoorziening aan de raad sinds de bespreking in de 
commissie ruimte van mei 2021?  

2. En is deze verbetering voldoende? 
3. Welke conclusie trekt uw fractie hieruit? 
4. Vindt u dat het college voldoende urgentie toont. 

 
 

Naam en fractie 
Menno Duk, GroenLinks 
 

 


